
 
 
Viva Bolig Afd. 1  1 

Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.16.04.18 

 
Tilstede: Palle, Lone, Emilie, Niels  
Ove, Anette og Sanne 

Gæster:  

Afbud: Klaus Bonde 

Referent Sanne 

 
 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Formanden orienterer. 

Gennemgang af dagsorden og forslag til Beboermødet.  

Henvendelse fra beboer angående røglugte, er sagen sendt videre til administrationen og 

Klaus er sendt på hjemmebesøg. 

Skilte på gavlene, arbejder Pia Camin og Palle videre med. 

Yousee-tilbuddet er ikke helt klart. Kasper fra administrationen er på sagen. 

 

3. Runden 

Palle: intet 

Lone: intet 

Emilie: mit skraldespandsstativ er gået i stykker for 3.gang. Kontakter Klaus igen. Er for stærk😜  

Anette: flot med så mange tilmeldte 77 beboere😀 håber den nye gruppe har en del af successen. 

Niels Ove: afd.3s beboere bruger vores containere, fordi der er begrænsninger på deres egne. 

Snakker med Klaus. Parkering i området? Never ending story, ingen ved hvem, hvad og hvorfor 

Sanne: kan ikke deltage i næste møde, så vi flytter mødet til den 4.juni, som er det sidste inden 

sommerferie. 

 

4. Eventuelt 

Intet 

 

5. Næste møde inkl. byggemøde 

Mandag den 4.juni kl.16 

Sanne sørger for mad 

 

6. Mødet hævet kl.19.00 

 

 


